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Komisia regionálneho rozvoja 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 
 

Košice: 28. 11. 2018 
Číslo: 3647/2018/ORRUPZP-39863 
Vybavuje: Ing. Peter Ťapák 

e-mail: Peter.Tapak@vucke.sk  
Telefón: 055/6196 658 

 
 
 
 

ZÁPISNICA 
z 5. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 28. 11. 2018 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  
2. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2019 - 2021 
3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle VZN č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí 
finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 
školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

5. Spolufinancovanie  projektu  Informačno – poradenské  centrum pre EŠIF na KSK - 2. fáza 
6. Informatívna správa o plnení aktivít Dobrovoľníckeho centra Košického kraja 

za predchádzajúci kalendárny rok, ktoré sú realizované na základe zmluvy o spolupráci 
a schválenie finančného príspevku na rok 2018  

7. Informatívna správa o plnení cieľov vyplývajúcich zo Stratégie rozvoja cyklistickej 
dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom kraji 

8. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 
I. polrok 2019 

9. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2019 
10. Rôzne 
11. Záver 
 

K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 
Predseda komisie Ing. Dušan Tomaško, MBA otvoril rokovanie o 13,10 hod., privítal 
prítomných a skonštatoval, že na rokovaní komisie sú prítomní 14 členovia komisie, čo je 
nadpolovičná väčšina, to znamená, že rokovanie je uznášania schopné.  
Predseda dal návrh na odsúhlasenie programu rokovania podľa zaslanej pozvánky. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
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Uznesenie č. 40/2018:  
Komisia schválila predložený program rokovania. 
 
Hlasovanie č. 1: 
Prítomní: 14  
Za: 14  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 
Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2019 – 2021 uviedol  Dipl.-Kfm. Ing. 
Michal Demo, poverený vedúci odboru financií, následne Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca 
referátu rozpočtu podala podrobné vysvetlenie k materiálu. 
 
Medzičasom došiel ďalší člen komisie (15 prítomných). 
 
Diskusia: – 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 41/2018:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prítomní: 15  
Za: 14  
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 
 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 
Informáciu o poskytnutých dotáciách uviedol Dipl.-Kfm. Ing. Demo, poverený vedúci odboru 
financií, následne Mgr. Šuranová, referentka pre poskytovanie dotácií podala podrobné 
informácie o predloženom materiály.    
 
Diskusia: – 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 42/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 3: 
Prítomní: 15 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 



3 
 

K bodu č. 4 

Vyjadrenie:  
Informáciu o návrhu VZN poskytnutí finančných prostriedkov umeleckým a jazykovým 
školám a školským zariadeniam podala Ing. Emília Szilágyiová, referentka správy 
infraštruktúry z odboru školstva. 
 
Počas diskusie došiel ďalší člen komisie (16 prítomných). 
 
Diskusia: – 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 43/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 16 
Za: 16 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 
O spolufinancovania projektu IPC podrobne informoval Mgr. Ing. Kamil Kubík, poverený 
riadením referátu IPC. .. 
 
Diskusia: Ing. Magda 
Ing. Magda sa pýtal na personálne obsadenie referátu po odchode Mgr. Mojžiša z Úradu KSK. 
Mgr. Kubík vysvetlil, že momentálne pracuje sám, ale prebieha výberové konanie na ďalšie 2 
referentské miesta. . 
 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 44/2018:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 16  
Za: 16  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie:  
Informatívnu správu o plnení aktivít Dobrovoľníckeho centra Košického kraja uviedol JUDr. 
Boris Bilčak, riaditeľ kancelárie predsedu. Podrobnejšie vysvetlenie podala poverená vedúca 
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odboru sociálnych vecí, Mgr. Emília Revajová Bujňáková a Mgr. Miroslava Langerová 
z Dobrovoľníckeho centra. 
 
Diskusia: Ing. Petro, JUDr. Mgr. Rovinský, RNDr. Smrčo, Mgr. Biľová  
Ing. Petro sa pýtal na p. Langerovú. JUDr. Mgr. Rovinský mal 2 zásadné pripomienky: PHSR 
Košického kraja obsahuje zámer zriadenia dobrovoľníckeho centra – podľa neho to je niečo 
iné, teda úloha je nesplnená. Myslí si, že 40 tis. Eur vyhodíme len tak, nie je to v súlade 
s PHSR. Odpovedal riaditeľ kancelárie predsedu: nie je účelné zakladať nové dobrovoľnícke 
centrum, už ho máme a išli do toho peniaze. Dobrovoľnícke centrum (DC) už bude mať sídlo 
priamo na KSK a poslanci môžu aktívne vstupovať do procesu. 
JUDr. Mgr. Rovinský, RNDr. Smrčo aj MUDr. Fulková diskutovali o výške podpory DC, 
prečo financujeme mzdy, resp. sa pýtali dokedy bude potrebné financovať DC, keď pôvodne 
bolo povedané, že po čase DC prechádza na samofinancovanie. P. riaditeľ odpovedal: na mzdy 
a odvody ide cca. 28 tis. Eur, ale nikto nebude robiť zadarmo, a keď chceme mať úroveň, tak 
musíme zafinancovať. P. Biľová sa pýtala na rozpočet a plánované aktivity na rok 2019. 
Počas diskusie došli ďalší 3 členovia komisie (19 prítomných). 
Komisia sa rozhodla hlasovať osobitne o každom bode v návrhu uznesenia 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 45/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predloženú informatívnu správu prerokovať a zobrať na 
vedomie v súlade so znením návrhu na uznesenie.  
  
Hlasovanie č. 6: (A) 
Prítomní: 19 
Za: 16 
Proti: 1 
Zdržal sa: 2 
 
Diskusia: Mgr. Biľová, JUDr. Mgr. Rovinský  
Mgr. Biľová sa pýtala akým spôsobom bola vyberaná Mgr. Revajová za kandidátku do 
Predsedníctva DC. Odpoveď: ona je poverená riadením OSV, aj predtým bola v predsedníctve 
vedúca sociálneho odboru na Ú KSK. JUDr. Mgr. Rovinský spochybňoval, či vôbec môže byť 
KSK členom občianskeho združenia a pýtal sa na stanovy OZ. Mgr. Langerová vysvetlila 
štruktúru predsedníctva OZ – podľa zmenených stanov KSK je jediným stálym členom.  

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 46/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu navrhnúť Mgr. Emíliu Revajovú Bujňákovú za kandidátku do 
Predsedníctva Dobrovoľníckeho centra Košického kraja v súlade so znením návrhu na 
uznesenie.  
  
Hlasovanie č. 7: (B) 
Prítomní: 19 
Za: 17 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 
 
Diskusia: Mgr. Biľová, MUDr. Fulková, Ing. Kravčík, CSc., JUDr. Mgr. Rovinský, Ing. 
Magda, doc. RNDr. Solár  
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Mgr. Biľová sa znova pýtala na naplánované aktivity v roku 2019 – Mgr. Langerová uviedla, 
že chcú sa sústrediť na Spiš a Gemer, kde je najslabšie rozbehnuté dobrovoľníctvo. MUDr. 
Fulková sa pýtala, kde idú tie financie – na celý kraj sú 2 pracovníčky s hrubou mzdou 850,- 
Eur + odvody, na celý rok to činí 28 800,- Eur, zvyšok je určený na marketing, aktivity, 
propagačné materiály, a pod. Mgr. Biľová sa pýtala na spoluprácu s firemnými darcami – pri 
dobrovoľníckych firemných akciách firmy sami zabezpečujú materiál, financie priamo 
nedávajú. Ing. Kravčík, CSc. Sa pýtal, či poznajú DC v Prešove a či by financovanie nemalo 
byť cez grantové schémy na konkrétne aktivity. JUDr. Mgr. Rovinský znova kritizoval 
dotovanie mzdových výdavkov a vrátil sa k myšlienke zriadenia nového DC. 
P. hlavný kontrolór na otázku, či KSK môže byť členom OZ odpovedal: áno, legislatíva to 
umožňuje. Uviedol, že spomínaný grantový systém na KSK ešte neexistuje a terajšie VZN 
neumožňuje financovať mzdy. Ing. Kravčík navrhol zadefinovať ukazovatele, podľa ktorých 
bude možné vyhodnotiť činnosť DC – Mgr. Revajová sľúbila, že sociálny odbor v spolupráci 
s ORR skúsi niečo také vytvoriť. JUDr. Mgr. Rovinský sa pýtal na dobrovoľníkov v Šemši. 
Ing. Magda vyjadril rozčarovanie, je nedôstojné spochybňovať prácu niekoho a tak dlho 
diskutovať o neveľkej sume keď o rozpočte sa ani nediskutovalo. Navrhol diskusiu ukončiť. 
JUDr. Mgr. Rovinský uviedol, že nesúhlasí takou formou DC a navrhol uznesenie neschváliť.  
Doc. RNDr. Solár povedal, že keby boli pracovníčky zamestnancami úradu, výdaje na mzdy by 
boli také isté, ak nie vyššie. MUDr. Fulková sa vyjadrila, že už je ozaj trápna tá diskusia, nie je 
proti dobrovoľníckeho centra, len spôsob je divný. Ing. Horváth dodal, že materiál prezentoval 
p. riaditeľ kanceláriu predsedu, teda zrejme vedenie je s tým riešením stotožnené. Počas 
diskusie viacerí členovia sa pýtali na Stanovy OZ.  
 
Počas diskusie pre iné pracovné povinnosti odišiel predseda komisie Ing. Tomaško, MBA –
z jeho poverenia rokovanie ďalej viedol Ing. Mgr. Ihnát – a odišiel aj ďalší člen komisie 
(17 prítomných). 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 47/2018:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál ohľadom členského príspevku pre 
Dobrovoľnícke centrum prerokovať a  schváliť v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 8: (C) 
Prítomní: 17 
Za: 10 
Proti: 1 
Zdržal sa: 6 
 
 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 
O plnení cieľov Stratégie rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom kraji 
informovala Ing. Šebešová, vedúca referátu cestovného ruchu. 
 
Diskusia: MUDr. Fulková, Ing. Mgr. Ihnát, doc. RNDr. Solár, PhD., JUDr. Mgr. Rovinský, 
Ing. Kravčík, CSc., Ing. Horváth, RNDr. Smrčo 
MUDr. Fulková sa pýtala na plán cyklotrás a na to, v akom časovom horizonte budú 
realizované plánované trasy. Šebešová: plán je zverejnené na webovom sídle KSK, a realizácia 
závisí od majetkoprávneho vysporiadania pozemkov.  
Ing. Mgr. Ihnát upozornil na potrebu riešenia lávky cez Hornád. 
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Doc. Solár sa pýtal na možnosť využitia cestného masív na vyznačenie cyklotrás -  upozornil 
na potrebu zriadenia cyklotrasy napr. smerom do Šebastoviec. Odpoveď: je to v kompetencii 
mesta ale KSK rád pomôže, spolupracujeme s mestom, pravidelne sa uskutočňujú koordinačné 
stretnutia. JUDr. Mgr. Rovinský upozornil na potrebu prepojenia do Budimíra.  
Ing. Kravčík navrhol, aby cyklotrasy boli okrášlené vodnými ploškami, a aby sa nezabudlo 
riešiť zadržanie vôd pri cyklotrasách.  
Ing. Horváth spomínal potrebu vybudovanie cyklotrás medzi obcami Viničky - Borša - 
Slovenské Nové Mesto smerom na Sárospatak, aj v súvislosti pripravovanej obnovy kaštieľa 
v obci Borša s využitím, nevyužívaných koľajníc. Ing. Magda sa spýtal na cyklotrasu smerom 
na Margecany.  
RNDr. Smrčo pochválil veľmi dobre spracovaný materiál.  
 
Medzičasom odišli 2 členovia komisie (15).  

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 48/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v súlade 
so znením návrhu na uznesenie.  
 
Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 
K rámcovej obsahovej náplne zasadnutí Zastupiteľstva KSK za neprítomnosti Ing. Ťapáka, 
tajomníka komisie informovala jeho zástupca, Ing. Valéria Rácz. 
 
Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 49/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 10: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 9  

Vyjadrenie: 

K materiálu Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK informovala Ing. Rácz. 
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Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
 
Uznesenie č. 50/2018: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 
so znením návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 11: 
Prítomní: 15 
Za: 15 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 
Viacerí členovia komisie navrhovali pozvať Ing. Šebešovú na niektoré ďalšie rokovanie 
komisie, aby mohla podať nové informácie o cyklodoprave. Ing. Magda sa pýtal p. Kravčíka na 
materiál programu obnovy krajiny.  
Ing. Bašták povedal: je hanba, že poslanci prichádzajú na rokovanie a nemajú zabezpečené 
parkovanie, treba im vyhradiť parkovacie miesta, možno aj v spolupráci s mestskou políciou.  
JUDr. Mgr. Rovinský kritizoval materiál o terminály v Moldave nad Bodvou. Ing. Rácz 
upozornila komisiu, že materiál má len informatívny charakter, ale k p. Rovinskému sa 
pripojili aj iní členovia. Komisia žiada kvalifikovane spracovaný materiál ohľadom 
vyhodnotenia terminálu v Moldave nad Bodvou. Odporúča vyvinúť tlak, aby sa vlaky znova 
zastavili na v súčasnosti nevyužívaných staniciach na trase od Moldavy n/B. smerom na 
Zvolen a rokovať o problematike na úrovni Ministerstva dopravy. 
 
 

K bodu č. 11 

Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predsedajúci člen komisie poďakoval prítomným za 
účasť a o 15.45 hod. ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
V Košiciach dňa 28. 11. 2018 
Zapísal Ing. Valéria Rácz 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Dušan Tomaško, MBA  

predseda komisie 
 
 


